
 

1 
 

 

Bosna i Hercegovina 

Federacija Bosne i Hercegovine 

Hercegovačko-neretvanska županija-kanton 

S K U P Š T I N A 
Broj: 02-02-024/24 

Mostar, 28.12.2023. godine 

 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

sa desete (X) redovne sjednice Skupštine 

Hercegovačko-neretvanske županije-kantona 
 

 

 

Sjednica je održana dana 28.12.2023. u dvorani Skupštine Hercegovačko-neretvanske 

županije-kantona u Mostaru s početkom rada u 10:00 sati. 

          Sjednicu je otvorio Džafer Alić predsjedavajući Skupštine Hercegovačko-neretvanske 

županije-kantona. 

Nazočni: Džafer Alić, Daniel Babić, Slavko Bilić, Marija Bošković, Ivana Buntić-

Jovanović, Damir Džeba, Josip Grbavac, Sadina Hejub, Omer Hujdur, Salmir Kaplan, Zoran 

Krešić, Harun Kurtović, Nedžad Maksumić, Tomislav Martinović, Marija Matuško, Zoran 

Mikulić, Danijela Mišura, Kemal Muratović, Ivan Odak, Oliver Soldo, Dragica Suša, Mirko 

Vasilj, Nermin Vrtić, Vesna Saradžić, Zora Dujmović, Iva Raguž, Irma Memidžan i Ismet 

Lulić. 

Izočni: Arman Zalihić i Vesna Šunjić. 

Konstatirano je da je na sjednici nazočno 28 zastupnika, te da postoji kvorum za rad i 

punovažno odlučivanje. 

 Nazočni po pozivu: predstavnici Vlade, predstavnici međunarodnih organizacija i 

predstavnici sredstava javnog informiranja. 

Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika. 

Predsjedavajući Skupštine HNŽ/K Džafer Alić obavijestio je zastupnike da je u 

materijalima dostavljen prijedlog dnevnog reda koji je utvrdio Kolegij Skupštine. 

Predsjedavajući Skupštine HNŽ/K predložio je dopunu dnevnog reda sa slijedeće 2. 

točke: 

- Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju prostornog plana područja posebnih 

obilježja za područja značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato za razdoblje od 2013-

2023 godine, 

- Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o provedbi prostornog plana područja posebnih 

obilježja za područje značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato za razdoblje 2013-2023 

godine.  

Otvorena je rasprava po prijedlogu dnevnog reda. 

U raspravi su sudjelovali: Ivan Odak i Džafer Alić. 
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Predsjedavajući Skupštine HNŽ/K Džafer Alić predložio je slijedeći dnevni red sa 

dopunom kojeg je utvrdio Kolegij Skupštine: 

 1.Zastupnička pitanja, 

2.Nacrt Proračuna HNŽ/K za 2024. godinu, 

3.Nacrt Zakona izvršenja Proračuna HNŽ/K za 2024. godinu, 

4.Odluka o privremenom financiranju javnih potreba HNŽ/K za prvo 

tromjesečje 2024. godine, 

5.Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju prostornog plana područja 

posebnih obilježja za područja značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato za 

razdoblje od 2013-2023 godine, 

6.Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o provedbi prostornog plana područja 

posebnih obilježja za područje značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato za 

razdoblje 2013-2023 godine.  

 

Obavljeno je glasanje po prijedlogu dnevnog reda sa 10. redovne sjednice Skupštine 

HNŽ/K sa predloženom dopunom. 

Nakon glasanja konstatirano je da je jednoglasno usvojen prijedlog dnevnog reda sa 

predloženom dopunom sa 10. redovne sjednice Skupštine HNŽ/K. 

Jednoglasno su usvojeni i zapisnici sa 8. redovne i 9. redovne sjednice Skupštine 

HNŽ/K. 

 

1. Zastupnička pitanja 

Sadina Hejub: 

Zastupnička inicijativa upućena Ministarstvu obrazovanja, znanosti, kulture i 

športa HNŽ/K: 

Inicijativa se odnosi na rekonstrukciju područne škole Bijela Konjic. 

 

Dragica Suša: 

Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu prometa HNŽ/K: 

Molim vas da mi pružite informaciju  o trenutnom statusu projekta, planiranim 

izmjenama kao i očekivanom vremenskom okviru za provođenje rekonstrukcije puta R435A 

Potoci, Hum i Rujišta. 

 

Ivan Odak: 

Zastupničko pitanje upućeno Vladi HNŽ/K: 

Na jednoj od prošlih sjednica Vlade upratio sam da su poništeni svi natječaji koji su  

bili u tijeku i svi završeni natječaji.  

Pa pitam premijerku ili ministra financija hoće li biti tužbi i po tužbama ovih koji su 

završili redovite natječaje i prošli su na njima, sada je to poništeno. Hoće li biti tužbi, koliko 

bi to moglo da košta našu županiju. 
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2. Nacrt Proračuna HNŽ/K za 2024. godinu 

Obrazloženje je dala Marija Buhač, predsjednica Vlade HNŽ/K. 

Ispred Povjerenstva  za proračun, financije i ekonomsku politiku obrazloženje je dala 

Marija Matuško te je konstatirala  je na 3. redovnoj sjednici Povjerenstvo razmatralo 

navedene dokumente  te je donijelo jednoglasno mišljenje da na Nacrt Proračuna, Nacrt 

Zakona o izvršenju Proračuna za 2024 godinu i Odluku o privremenom financiranju nije 

imalo primjedbi te navedene dokumente pušta u daljnju skupštinsku proceduru.  

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Omer Hujdur, Zoran Krešić, Ivana Buntić Jovanović, 

Danijela Mišura, Slavko Bilić, Ivan Odak, Salmir Kaplan, Iva Raguž, Josip Grbavac, Oliver 

Soldo, Vesna Saradžić, predsjednica Vlade HNŽ/K Marija Buhač, ministar financija z Vladi 

HNŽ/K Adil Šuta i ministar obrazovanja, znanosti, kulture i športa u Vladi HNŽ/K Adnan 

Velagić. 

Predsjedavajući Skupštine HNŽ/K Džafer Alić predložio je slijedeći Zaključak: 

 1) Prihvaća se Nacrt Proračuna Hercegovačko-neretvanske županije-kantona za 

2024. godinu kao dobra osnova za izradu Prijedloga Proračuna; 

2) Primjedbe, prijedlozi i mišljenja zastupnika iznesenih na Nacrt Proračuna 

dostavit će se Vladi Hercegovačko-neretvanske županije-kantona na razmatranje;  

3) Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Narodnim 

novinama Hercegovačko-neretvanske županije-kantona. 

  Obavljeno je glasanje o navedenom Zaključku. 

 Nakon glasanja zaključeno je da je sa 19 glasova „Za“, 5 glasova „Protiv“ i 3 

„Suzdržana“ glasa usvojen Nacrt Proračuna HNŽ/K za 2024. godinu. 

 

3. Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna Hercegovačko-neretvanske županije-

kantona za 2024. godinu  

Obrazloženje je dala Marija Buhač, predsjednica Vlade HNŽ/K. 

Ispred Povjerenstva za zakonodavno-pravna pitanja obrazloženje je dao Daniel Babić, 

predsjednik istog: 

Povjerenstvo za zakonodavno-pravna pitanja je na 2. sjednici održanoj 28.12. 

razmatralo dostavljeni Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna Hercegovačko-neretvanske 

županije-kantona za 2024. godinu te jednoglasno usvojilo Zaključak da Nacrt Zakona ima 

ustavni i zakonski osnov za donošenje i dostavljen je od strane ovlaštenog predlagatelja. 

Također dostavljeni Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2024. nemamo primjedbi 

na postupak donošenja te se kao takav upućuje u daljnju Skupštinsku proceduru. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi nije nitko sudjelovao. 

Predsjedavajući Skupštine HNŽ/K Džafer Alić predložio je slijedeći Zaključak: 

 1) Prihvaća se Nacrt Zakona o izvršenju proračuna HNŽ/K za 2024. godinu kao 

dobra osnova za izradu Prijedloga Zakona o izvršenju Proračuna; 

2) Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Narodnim 

novinama HNŽ/K. 

Obavljeno je glasanje o navedenom Zaključku. 

Nakon glasanja zaključeno je da je sa 18 glasova „Za“, 3 glasa „Protiv“ i 5 

„Suzdržanih“ glasova usvojen Nacrt Zakona o izvršenju Proračuna HNŽ/K za 2024. godinu. 
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4. Odluka o privremenom financiranju javnih potreba HNŽ/K za prvo tromjesečje 

2024. godine 

Obrazloženje je dala Marija Buhač, predsjednica Vlade HNŽ/K. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi nije nitko sudjelovao. 

Obavljeno je glasanje o navedenoj Odluci. 

Na osnovu ponovnog izjašnjavanja te pojedinačnog glasanja a po zahtjevu zastupnika 

Zorana Mikulića, zaključeno je da sa 22 glasa „Za“ i 5 „Suzdržanih glasova usvojena Odluka 

o privremenom financiranju javnih potreba HNŽ/K za prvo tromjesečje 2024. godine. 

 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju prostornog plana područja 

posebnih obilježja za područja značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato za 

razdoblje od 2013-2023 godine 

Obrazloženje je dao Bekir Isaković, ministar graditeljstva i prostornog uređenja u 

Vladi HNŽ/K. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi nije nitko sudjelovao. 

Obavljeno je glasanje o Prijedlogu Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju prostornog 

plana područja posebnih obilježja za područja značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato 

za razdoblje od 2013-2023 godine. 

Nakon glasanja zaključeno je da sa 22 glasa „Za“, 1 „Protiv“ i 2 „Suzdržana“ glasa 

usvojen Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o usvajanju prostornog plana područja posebnih 

obilježja za područja značaja za HNK, park prirode Hutovo blato za period od 2013-2023 

godine. 

 

6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o provedbi prostornog plana područja 

posebnih obilježja za područja značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato za 

razdoblje od 2013-2023 godine 

Obrazloženje je dao Bekir Isaković, ministar graditeljstva i prostornog uređenja u 

Vladi HNŽ/K. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi nije nitko sudjelovao. 

Obavljeno je glasanje o Prijedlogu Odluke o izmjeni Odluke o provedbi prostornog 

plana područja posebnih obilježja za područja značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato 

za razdoblje od 2013-2023 godine. 

Nakon glasanja zaključeno je da sa 23 glasa „Za“  i 3 „Suzdržana“ glasa usvojen 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o provedbi prostornog plana područja posebnih obilježja 

za područja značaja za HNŽ/K, park prirode Hutovo blato za razdoblje od 2013-2023 godine. 

 

 

 

Sjednica je završila s radom u 13:30 sati. 

 

 

 

                                                                                                       PREDSJEDAVAJUĆI 

                                                                                                        

                                                                                                                Džafer Alić 
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